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Z A P I S N I K 
sa 69. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 26. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova 
gradonačelnika, samouprave i uprave, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i 
čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Mirela Srkoč Šenkinc, 
direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio 
Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog 
centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Ivica Knežević, Zvezdana Jerković, Dragan Abramović umjesto 
kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici nazoči Davorin 
Klobučar.  

 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 
 
TOMISLAV MRLE 
- Komisijski su otvorene prijave pristigle na natječaj za javne potrebe. 
- Izrađeno je 40-ak rješenja po pitanju socijale. Zamjenica gradonačelnika zatražila je da se 

rješenja izrađuju s 1. u mjesecu kako bi financije imale više vremena za cijelu proceduru 
obzirom na slučajeve povrata jednokratnih pomoći. 

- U ponedjeljak je, u Saboru, prisustvovao sjednici Radne skupine vezano uz problem 
zemljišnih zajednica. Prošlog tjedna održana je Osnivačka skupština Udruge ZZ PGŽ na 
kojoj je izabran za predsjednika. Izrađen je zapisnik i statut, sada slijede ostali akti. Potrebno 
je skupiti potpise osnivača kako bi se nadležnom tijelu predao zahtjev za upis udruge. 

- U tijeku je dogovor s načelnikom Policijske postaje Delnice oko sastanka na temu opremanja 
i organiziranja info punkta. 

- Za utorak je sazvana sjednica Gradskog vijeća. Ukupno ima 9 točaka dnevnog reda od kojih 
je njih 7 izvještajnih. 

- Dao je mišljenje na postupak javne nabave KTD "Risnjak-Delnice" d.o.o. u svezi nabave 
vozila. 

- Prisustvovao je sastanku na kojem se razmatrala problematika Hotela "Mance". Obzirom na 
opsežnost i zahtjevnost postupka na tom će se predmetu raditi duže vremena. U svezi s time 
obavio je i prve konzultacije s odvjetnikom Pintarom. 



- Kontaktirat će načelnika Policijske postaje vezano za osposobljavanje prometne mladeži na 
području Grada. 

- Započete su aktivnosti vezane uz okončani ostavinski postupak iza pok. Franje Polića. 
Potrebno je izraditi službene dopise za Zagrebačku i Gluminu banku u stečaju vezano uz 
prijenos sredstava na Grad Delnice. Potrebno je još utvrditi što je s propalom Grose kasom - 
potrebno je pronaći propis na osnovu kojega su se te štedionice osnovale, te vidjeti tko je i da 
li je preuzeo njihove obveze.  

- Kontaktirao je s kolegicom u Opatiji vezano uz aktivnosti oko uvođenja portira u zgradu 
Gradske uprave. 

- Sukladno odgovarajućim propisima potrebno je pronaći način kako dalje distribuirati knjigu 
gospodina Laloša. 

- Vezano za oporuku Janet Majnarich potrebno je, u postojeći sporazum, ugraditi zahtjeve 
izvršitelja (Tom Dušević i Vilim Smiljanić). 

- Kolegica Bubanj bavit se imovinsko pravnim odnosima vezanim uz PZ "Javornik", "Kendar", 
povrat imovine u Brodu na Kupi.  

 
GORDANA PISKAČ 
- Fondu za zaštitu okoliša podneseno je izvješće vezano za sanaciju odlagališta komunalnog 

otpada Sović Laz. U sklopu toga dat je Plan izgradnje pretovarne stanice na toj lokaciji.  
- Na zahtjev Državnog odvjetništva dato je očitovanje po pitanju odvoza smeća.  
- Napravljen je Aneks ugovoru za korištenje poslovnog prostora u zgradi Grada jer 

Savjetodavna služba (nekad Poljoprivredno savjetodavna služba) traži dodatnu prostoriju.  
- Prikupljaju se podaci za dostavu podataka firmi koja će izraditi energetski certifikat za 

Radnički dom. 
- Napravljen je prijedlog sporazuma Grad - Fina za uređenje njihovog ulaza. Očekujemo 

njihovo očitovanje. 
- Radilo se na rebalansu i dogovoru oko visine kredita. 
- Kontinuirane aktivnosti oko Supilove ulice. 
- Popis nerazvrstanih cesta je ažuriran u svezi čega će se Gradskom vijeću predložiti izmjena 

odluke. Popis azbesta je u tijeku kao i popis zemljišta u vlasništvu Grada. Ove poslove rade 
vrijedni volonteri. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 
- U ponedjeljak je održan sastanak u HOO i u Hrvatskom savezu sportske rekreacije. Sastanku 

su, uz njega, prisustvovali gradonačelnik i direktor GSC, a primio ih je gospodin Mateša sa 
suradnicima. Zatražena je mogućnost da Delnice postanu centar bazičnih priprema sportaša 
RH. Naša inicijativa dobila je potporu, smatraju da imamo odlične prilike, a povijest 
delničkog sporta govori što se sve kod nas događalo. Želimo vratiti sportaše u Delnice kako 
bi one postale sportsko turistički centar. Na njihov zahtjev pripremit ćemo ponude sportske 
infrastrukture čitave regije.   

- Od Hrvatskog saveza sportske rekreacije zatražili smo da budemo domaćini jednog od 
festivala sportske rekreacije. U razgovoru nam je rečeno da postoji velika mogućnost da 
dobijemo Festival sportske rekreacije žena. 

- Održali smo sastanak u turističkoj agenciji Autotransa i Hrvatskih željeznica kako bismo 
dogovorili prijevoz djece s područja Rijeke u Delnice na bazen i klizanje.  

- Kandidirali smo i dobili organizaciju Županijskog kuglačkog prvenstva pojedinačno za 
seniore i seniorke. 

- Ponude za sanaciju bazena još nisu pristigle. 
- Dobivena je ponuda za sanaciju opšava na krovu klizališta na iznos od 33.000 kuna. 
 
 



DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija nije bilo. 
- Danas će se raditi na uređenju malog parka odnosno na kresanju grana. 
- Vatrogasci se pripremaju za stručni ispit a kako bi im pomogli on i zapovjednik održali su 

predavanje. 
- U nedjelju će se B ekipa takmičiti na Županijskom vatrogasnom takmičenju u Vrbovskom. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Zahvalila je Tomislavu Mrleu na pomoći vezano oko osnivačkih akata. 
- Pozvala je na glasanje za Društvo Naša djeca na Nivea.hr. 
- U ponedjeljak je održana sjednica Upravnog vijeća na kojoj je prihvaćen Godišnji plan i 

Program rada te Kurikulum. Donesena je i Odluka o ponovnom raspisivanju natječaja za 
medicinsku sestru. 

- Obilježen je Dan policije. 
- Održani su roditeljski sastanci u tri vrtićke skupine. 
- Za Dan kruha u Brodu na Kupi skupina Maze otići će u berbu jabuka. Vezano uz taj dan 3 

skupine otići će u Klinča Selo. 
- Jučer je nadzor obavila sanitarna inspekcija. Sve je bilo u redu, zadovoljna je prostorom i 

svim onim što imamo. O nadzoru ćemo dobiti zapisnik. Ističe problem povremenog 
nestajanja vode u vrtiću. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Odaslani su pozivi za sjednicu Turističkog vijeća. 
- Naručene su garniture za manifestacije. 
- Sudjelovanje na 10. obljetnici Bibliobusa u Vrbovskom gdje smo imali prigodni štand. 
- Održan je sastanak s hotelijerima na temu udruženog oglašavanja. 
- Radi prijave na natječaj Hotelu Risnjak napravljeno je pismo potpore. 
- Iz Italije je dobiven prijedlog za uključivanje u Europski projekt "Smart". Radi se o kreiranju 

turističkog paketa i promociji planinskih destinacija. 
- Upućen je poziv iznajmljivačima vezano za tečaj engleskog jezika. 
- Održava se i puni web stranica. 
- Prikupljaju se ponude za prelazak na peć na pelete. 
- Dostavljena su izvješća o financijskom poslovanju za sjednicu Gradskog vijeća. 
- U tijeku je organizacija Dana jabuka u Brodu na Kupi. 
 
NIKOLA MUVRIN 
- Radilo se na uređenju groblja, parkirališta kod groblja, malog parka. 
- Djelatnici su prisustvovali edukaciji za novu kotlovnicu u zgradi Grada.  
- Prikupljaju se ponude za grobna mjesta u Delnicama, očekuje se ponuda za binu u Brodu na 

Kupi. 
- Aktivnosti vezane uz postavljanje prometnog znaka u Mesničkoj ulici. 
- Obavljen je inspekcijski nadzor zaštite na radu i više-manje sve je dobro. 
- Obavljaju se radovi u prostoru disko kluba, otvorenje je u subotu. 
- Obavljaju se aktivnosti vezane uz nabavku novog kamiona. 
 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Izdaju se rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu te nezakonito izgrađene 

zgrade. 
- Izrađuje se popis javne rasvjete i popis oštećenja na nerazvrstanim cestama.  
- Odrađuje se zahtjev Agencije za poljoprivredu vezano za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

Zalesini.  



- Rješava se problem kućnih brojeva u Grabnju. 
- Pučkoj pravobraniteljici dostavljen je odgovor vezan za parkirališna mjesta za invalide. 
- Napravljena su rješenja vezana za V3 i Dom HV. 
- Prometno redarstvo kontinuirano je na raskršćima. 
- Došla je ponuda za sanaciju objekata u Supilovoj ulici. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Priprema se 140. obljetnica, održavaju se radni sastanci i dogovori s nositeljima aktivnosti. 

Napravljen je program obilježavanja. 29. 9. bit će kazališna predstava, a održat će se i  
okrugli stol na temu goranskog govora. 

- Imamo novu generaciju djece na kreativnim radionicama. 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Najvažnija ovotjedna tema je rebalans proračuna. Sukladno tome radi se na pripremi 

dokumentacije za HABOR i Ministarstvo financija vezano za zaduživanje. 
- Napravljen je i poslan postupak bagatelne nabave za geodetske usluge. 
- Obavljaju se redovita knjiženja, ulazne i izlazne fakture, usklađivanje međusobnih aplikacija 

s proračunom, plaćeni su tekući računi za kolovoz. 
- Kolega Majnarić obavlja poslove vezane uz IPARD program, prati energetsku učinkovitost, 

radi na projektu E-županija te na dva projekta vezana uz obnovljive izvore energije. 
- Odrađen je otkup stana sa stanarskim pravom, te je napravljeno brisovno očitovanje. 
 
 
 

Dovršeno u 8,45 sati. 
 

 
 

Tajnica gradonačelnika     Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

 
 
 
 
 


